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صفحه پاسخگویی مدیریت شهری شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

از  مسائل شهری  پاسخگوی  پیش رو  هفته  در  مدیران شهرداری شیراز 
طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
تلفنی مدیریت  قالب “پاسخگویی  مدیران شهرداری شیراز هر هفته در 
شهری به شهروندان” از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی 

خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان هستند.
شهرام سبزیان فرد، علی فراشائیان و مسعود قادری به ترتیب شهرداران 

مناطق ۱۰، ۱۱ و ۶ در روزهای شنبه، یکشنبه و دوشنبه ۱۲، ۱۳ و ۱۴ 
اسفند ماه پاسخگوی مسائل شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ 

خواهند بود.
مردمی؛  مسائل  به  شیراز  شهری  مدیریت  تلفنی  پاسخگویی  ادامه  در 
حسام الدین اسدزاده شهردار منطقه ۴ و روح الله خوشبخت رئیس سازمان 
ماه  اسفند   ۱۶ و   ۱۵ چهارشنبه  و  سه شنبه  روزهای  در  پسماند  مدیریت 

پاسخگوی شهروندان خواهند بود.

هتل بزرگ آسمان شیراز یکی از بزرگترین مراکز اقامتی 
جنوب کشور و دارای بیش از ۳۳ هزار مترمربع زیربنا، 
۱۴۴۰ تخت و بیش از ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی که با 
تعیین تکلیف آن می تواند به عنوان یکی از ظرفیت های 

گردشگری استان فارس و شیراز محسوب شود. 
گفت:  باره  این  در  آسمان  هتل  مالک  سجادیان،  حمید 
یک سری سوءتفاهم ها باعث می شود کار انجام نشود این 
در حالی است که تمام موارد قانونی زیر نظر شهرداری، 
سازمان آتش نشانی، اداره کل میراث فرهنگی، اداره کل 
مسکن و شهرسازی استان فارس و کمیسیون ماده ۵ صادر 

شده است.
وی با بیان اینکه بر خلاف عرف و بررسی پرونده ها در 
لحاظ  به  که  نظر  تجدید  کمیسیون  و   ۵ ماده  کمیسیون 
بررسی  متأسفانه  کرد:  اظهار  می باشد،  ماه  سه  قانونی 
پرونده پروژه آسمان طی ده سال در کمیسیون ماده پنج و 
کمیسیون تجدید نظر به طول انجامید، اما بالاخره بعد از ده 
سال ابلاغ شد نه تنها خلافی انجام نشده است بلکه با توجه 
کانون  توسط  نقشه برداری  پهپاد  توسط  بررسی  اینکه  به 
کارشناسان رسمی دادگستری انجام شد، هتل آسمان حتی 

۲۷۴۰ متر از نقشه کمتر ساخته شده است.
نبوده  اضافه  اصلًا  طبقات  تعداد  اینکه  به  اشاره  با  وی 

است، گفت: به صورت کلی نه تنها آسمان مظلوم واقع 
شد بلکه من هم مظلوم واقع شدم زیرا کسی از من دفاع 
نکرد و مسئولان به جای اینکه جوابگو باشند، خودشان را 

قانون مند نشان دادند و ما را متخلف.
مدیرعامل مجموعه هتل آسمان با بیان اینکه سال ها برای 
زحمات  متحمل  و  گذاشته ام  سرمایه  و  وقت  پروژه  این 
لقایش   به  را  هتل آسمان  می گوید عطای  زیادی شده ام، 

بخشیدم و می توانم همه آنچه برای مردم شیراز ساخته شده 
است را رها کنم اما مسئله مهم امروز وضعیت کنونی هتل 

آسمان است.
سجادیان با اشاره به سازه هایی که سال هاست بدون بازبینی 
فنی رها شده اند، افزود: در این ساختمان نیمه تمام امکان 
صورت  در  که  دارد  وجود  مالی  و  جانی  خطرات  بروز 
حادث شدن، تبعات اجتماعی بسیاری را در پی دارد اما با 

توجه به اینکه هم اکنون پروژه پلمپ است امکان انجام 
مقاوم سازی و ایمن سازی کارگاه وجود ندارد.

اساس کارشناسی های صورت  بر  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
گرفته توسط هیئت کانون کارشناسان رسمی دادگستری، 
مقاوم  و  ساختمانی  استاندارهای  تمام  پروژه  ساخت  در 
قانونی جهت  منع  هیچ  و  رعایت شده  بهسازی  و  سازی 
رفع پلمپ پروژه وجود ندارد، خواستار رفع پلمپ جهت 

ایمنی و رفع خطر از این پروژه و شروع عملیات مقاوم 
سازی از مراجع ذی ربط و متولیان امر شد.

که داربست  لوله های  به  اشاره  با  آسمان  هتل   مالک 
۱8 سال است اطراف سازه بسته شده اند و ۱۲ هتل و هتل 
زندگی  و  حیات  ارزش  آسمان گفت:  اطراف  آپارتمان 
اگر  اما  است  دیگران اصل است و جان شهروندان مهم 
به بروز مشکل و حادثه ای شود  این شرایط منجر  تداوم 

در  مسئولیتی  داشته ام  مکرری که  تقاضاهای  به  توجه  با 
قبال آن حوادث نخواهم داشت و مسئولیت متوجه کسانی 
رفع  برای  شرایط  فراهم کردن  مسیر  در  بود که  خواهد 

خطر و مقاوم سازی پروژه کوتاهی کرده اند.
سجادیان همچنین به تاورکرین ۴۵ تنی و الوارهای اطراف 
داربست نخاله های ساختمانی که هر کدام می تواند جان 
شهروندان را به خطر بیندازد اشاره کرد و گفت: ساختمان 
باید ایمن و برای عابران شهروندان رفع خطر بشود و این 
آمادگی وجود دارد که این کار با  هزینه من و با نظارت 

ارگان مربوطه انجام بشود.
اینکه من شهروند مطیع قانون هستم، گفت:  بیان  با  وی 
بر اساس نظر هیئت کارشناسان رسمی دادگستری استان، 
8۰ درصد از عملیات استحکام بخشی در طبقات زیرزمین 
)آسیب دیده از آتش سوزی( مورد تأیید بوده و کفایت 

دارد.
غلامحسین  اخیر  سفر  به  همچنین  آسمان  هتل  مالک 
اشاره  فارس  استان  به  قضاییه  قوه  رئیس  اژه ای  محسنی 
هیئت  طریق  از  شد  مقرر  جلسه ای  طی  گفت:  و  کرد 
آید  عمل  به  بازدید  پروژه  از  رسمی  کارشناسان  کانون 
که پس از بررسی دو ماهه و استعلامات انجام شده دقیقاً و 

صراحتاٌ مصوب کردند که پروژه مقاوم است.
سجادیان با بیان اینکه بر اساس اعلام مصوبه قوه قضاییه 
معاونت دادگستری در کارگروه حمایت حقوقی و قضایی 
در  اینکه  بر  مبنی  فارس  استان  اقتصادی  فعالیت های  از 
صورت وقوع حادثه، تبعات اجتماعی جبران ناپذیری را 
در پی خواهد داشت، گفت: صراحتاً اعلام می کنم امروز 
کسی جوابگو نیست و توجهی به این موضوع نمی شود با 

اینکه مسئولان امر دقیقاً در جریان هستند.
براساس  می کند  تأکید  پایان  در  آسمان  هتل  مالک 
مستنداتی که دارم سازه هتل مقاوم است و در حریم آثار 
را  این  افرادی که خلاف  یا  فرد  هر  نیست  هم  تاریخی 

می گویند لطفاً مستندات خود را نشان دهند.

جانشین رئیس پلیس راهور استان فارس؛

 همیاران مهربان ترافیک در کاهش تصادفات 
درون شهری نقش بسزایی دارند

 از تسریع حل مشکل ترافیک 
بلوار مدرس تا کلنگ زنی چند پارکینگ 

در سطح شهر شیراز
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خبـر

رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل ترافیک شهرداری صدرا خبر داد؛

رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل ترافیک شهرداری صدرا از تحول 
در حمل و نقل عمومی صدرا با راه اندازی خط ویژه زیارت خبرداد 
با این خط ویژه به  و گفت: پنجشنبه هر هفته شهروندان می توانند 
صورت رفت و برگشت به زیارت حرم مطهر شاهچراغ )ع( مشرف 

شوند.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری صدرا 
رستم پور با اعلام این خبر گفت: طرح خط ویژه زیارت جهت ترویج 
فرهنگ زیارت و تسهیل در دسترسی های شهروندان به زیارت حرم 
صدرا  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  تصویب  به  شاهچراغ )ع(  مطهر 
رسیده بود. رستم پور خاطرنشان کرد: جهت حضور شهروندان صدرا 
در شهرستان شیراز و زیارت حرم مطهر شاهچراغ )ع( این خط ویژه 
اتوبوس به صورت رفت و برگشت، در روزهای پنجشنبه هر هفته 
به سمت حرم  )امام رضا )ع(  میدان گلها  از  رأس ساعت ۱۶ عصر 
شاهچراغ حرکت خواهد کرد و همچنین ساعت بازگشت زائرین این 

حرم مطهر ساعت ۱۹ شب به سمت شهر صدرا می باشد.
وی ادامه داد: این طرح به پیشنهاد توسط  شجاعیان رئیس کمیسیون 
حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی شهر صدرا ارائه شد که توسط 

شورای اسلامی صدرا به تصویب رسید.
از  نقل و ترافیک شهرداری صدرا  رئیس سازمان مدیریت حمل و 
نیز  صدرا  عمومی  حمل ونقل  ناوگان  شبانه  فعالیت  ساعت  افزایش 
رسانی  خدمات  کیفیت  و  کمیت  ارتقا  هدف  با  گفت:  و  خبرداد 
در روزهای  اتوبوسرانی صدرا  رسانی خطوط  به شهروندان خدمات 

پایانی سال از ساعت ۲۲ به ساعت ۲۴ افزایش یافت.
رستم پور ادامه داد: طی همراهی مدیریت شهری صدرا و با تاکید 
اعضای شورای اسلامی شهر صدرا به منظور تأمین رفاه حال شهروندان 
بیشتر در جابجایی مسافران در روزهای پرترافیک  امنیت هرچه  و 
پایانی سال با افزایش فعالیت اتوبوس های شهری صدرا موافقت شد.

 رستم پور گفت: این اقدام در راستایی پاسخگویی به نیاز شهروندان 
شده  اجرا  عمومی صدرا  نقل  و  ناوگان حمل  مسافران  حال  رفاه  و 

است.
وی عنوان کرد: این طرح به پیشنهاد یکی از اعضای شورای اسلامی 
شهر صدرا روح الله شجاعیان رئیس کمیسیون حمل و نقل و ترافیک 
پاسخگویی  و  رضایتمندی  افزایش  هدف  با  صدرا  اسلامی  شورای 
به نیاز شهروندان مطرح شد که به تصویب شورا نیز رسید.  رئیس 
سازمان مدیریت حمل و نقل و ترافیک شهرداری صدرا در پایان از  
تصمیم گیری پارلمان شهری صدرا در رفع نیازهای شهروندان شهر 

صدرا تقدیر و تشکر کرد.

استاندار فارس: 

ایران  مردم  گفت:  انتخابات  در  حضور  اثر  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
امروز می توانند خود در تعیین سرنوشت شان دخالت کنند و موثرترین 

تصمیم گیرنده برای تعیین سرنوشت خود باشند.
حضرت  مطهر  حرم  در  حضور  با  فارس  استاندار  ایمانیه،  محمدهادی 
شاهچراغ)ع( ضمن بازدید از شعبه اخذ رأی در این حرم مطهر، دقایقی 
را با خبرنگاران صحبت کرد. وی در جمع خبرنگاران گفت: مردم ایران 
امروز می توانند خود در تعیین سرنوشت شان دخالت کنند و موثرترین 

انقلاب و  این مرهون  باشند و  تعیین سرنوشت خود  برای  تصمیم گیرنده 
در  مردم کشورمان  دیگر  بار  امروز  اظهار کرد:  خون شهداست.استاندار 
صحنه حاضر خواهند بود و با حضور پرشکوه و پر رنگ خود در راستای 
تعیین سرنوشت رأی خواهند داد و نشان خواهند داد که هم تقوا را رعایت 
می کنند و هم دیانت دارند. استاندار فارس گفت: امید است که متخصصان 
امور را به عهده بگیرند و مبارزه با فساد را سرلوحه فعالیت ها و تصمیمات 

خود قرار دهند و منافع ملی را بر منافع شخصی خود ترجیح دهند.


